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Datum 2019-10-08 

 

Tid Kl. 13.00-14.15 

 

Plats A-salen, Sollefteå kommunhus, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Anna-Sofia Kulluvaara, kommunchef §§ 209-223 

Närvarande Anna Forsberg, sekreterare, §§ 209-223 

 Ann-Katrin Lundin, huvudenhetschef, § 209 

 Niklas Nordén, Ekonomichef §§ 219, 220  

 Dan Östlund, Fritidskonsulent § 214 

    

Underskrifter Sekreterare  .....................................................................    

  Anna Forsberg §§ 209-223 

 
 Ordförande  .....................................................................     

  Johan Andersson (C) §§ 209-223 

 

  Justerare ……………………………………………  

  Åsa Sjödén (S) §§ 209-223 
 

   
 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens officiella webbanslagstavla. 
 
Myndighet  Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum  2019-10-08 
 
Anslaget sätts upp 2019-10- 10          tas ner 2019-11-01 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift ……………………………………………………………………  / 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 

Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckning 

 varo ers. § § § § § § § § §  

   218 221          

Ledamöter          

Johan Andersson (C) 
X 

 
    

     
Ordförande 

Maria Wennberg (C) 
X 

 
    

     
 

Anton Ångman (C) 
- 

 
    

     
 

Birgitta Häggkvist (VI) 
X 

 
    

     
 

Ulrika Bergman (VI) 
X 

 
    

     
 

Roger Johansson (VI) 
X 

 
    

     
 

Kjell-Åke Sjöström (V) 
X      

     
 

Ulf Breitholtz (V) 
X      

     
 

John Åberg (S) 
X  R R   

     
 

Åsa Sjödén (S) 
X  R R   

     
Justerare 

Tommy Svensson (S) 
X  R R   

     
 

Stina Holmberg (S) 
X  R R   

     
 

Mikael Sjölund (S) 
X  R R   

     
 

Lillemor Edholm (S) 
X  R R   

     
 

Roger Westerlund (-) 
X      

     
 

Ersättare           

Joel Ölund (C) 
X X     

     
 

Monica Tirri (C) 
X      

     
 

Daniel Höglund (C) 
X      

     
 

Jörgen Åslund (VI) 
X      

     
 

Linus Källgren (VI) 
X      

     
 

Amanda Häggkvist (VI) 
X      

     
 

Sebastian Nygren (V) 
X      

     
 

Marie Hansson (V) 
-      

     
 

Lennart Önblad (S) 
X      

     
 

Åsa Nilsson (S) 
X      

     
 

Torbjörn Persson (S) X 
     

     
 

Susanne Lindahl (S) 
-      

     
 

Morgan Nordin (S) X            

Sven-Olov Gradin (M) 
X      

     
 

Sven-Erik Ragnarsson  

(-) 

 

-      
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Val av justerare 
Åsa Sjödén (S) väljs att justera protokollet. 

 

Justering av dagordning 
- 

 

Anmälan av protokoll 
Protokoll anmäls från kommunstyrelsens utskott. 

 

- Samhällsutveckling 2019-09-09 

- Allmänna utskottet 2019-09-10 

- Vård och omsorg 2019-09-16 

- Unga och lärande 2019-09-12 

 

Läggs till handlingarna. 
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§ 209  Dnr KS/9/2019 

 
Muntliga informationer 
Beslut 

 

Informationerna noteras. 

 

Ärendebeskrivning 

Information lämnas kommunstyrelsen enligt följande. Kommunstyrelsen ges möjlighet att 

ställa frågor. 

 

Anna-Sofia Kulluvaara, Kommunchef 

• Fortsatt planering för sortering av matavfall. Kommunen har en skyldighet att 

genomföra detta under 2021. 

• Förberedelser inför El och energiprogrammets uppstart höstterminen 2020 

• Konsumentrådgivningen erbjuder inga bokade besökt efter 31/10. Medborgare 

hänvisas till Hallå Konsument. 

• Ombyggnation på medborgarkontoret i Ramsele är klar. 

• Interna samtal hänvisas till automatisk telefonsvarare, detta för att kunna fokusera 

resurserna på externa samtal. 

• Fortsatt fel på fjärrstyrning av gatu/vägbelysningen. Förhoppningsvis ska 

problemet vara löst de kommande veckorna. 

• Ny entreprenör för vägbelysning är upphandlad och klar. 

• #DrivkraftSollefteå i Ramsele – Tema innovation. Genomfördes 17 september 

med ca 200 deltagare. 

• Nöjda medborgare – enkät från Sveriges kommuner och landsting kopplat till 

kommunens tekniska verksamhet visar på ett positivt resultat för Sollefteå. 

Förbättringsområde finns inom underhåll av gator och vägar. 

• Livsmedelsupphandling – uppstartsmingel har varit för lokala 

livsmedelsproducenter och mathantverkare. Tyvärr väldigt få deltagare men 

ytterligare träffar kommer att ske. 

 

Ann-Katrin Lundin, Huvudenhetschef  

Äldreomsorgen 

• Avgifter ses över 

• Upphandlingar pågår – nattkameror, personalkläder 

• Hygienutbildning på gång och munvårdsutbildning är genomförd. 

• Förbättringsarbete demensvård uppstartat i nära samverkan med 

demensföreningen. 

• Betalningsdagar på sjukhuset har minskat betydligt kontra föregående år. 

Individ- och familjeomsorgen 

• Inga nya skyddade planeringar. 
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• Stort fokus på missbruksvården. Projekt med samordningsförbundet. 

• Arbete pågår för att förbättra arbetsmiljön på Barn, unga och familjenheten. 

Hälso- och sjukvård 

• Avgifter ses över. 

• Lönerevisionen är klar i oktober.  

• Utvecklingsprojekt Korttidsvistelse under ledning av medicinskt ansvarig 

sjuksköterska pågår tillsammans med Äldreomsorgen. 

• Vårdtyngdsmätningsinstrument införs tillsammans med Äldreomsorgen. 

Arbetsmarknad och integration, ekonomiskt bistånd; 

• Social dumpning märks i kommunen, ca 25 personer i kommunen som inte 

flyttat hit av egen fri vilja. Alla är välkomna att flytta hit men på egen fri vilja. 

• Få möjligheter att stoppa denna utveckling. 

• Uppdrag till förvaltningen at se över möjligheter att påverka denna utveckling. 

• Möte planeras med fastighetsägare för att ge information. 

Socialpsykatri och Öppenvård Flyktingboendeenheten 

• Avgifter ses över för SoL-insatser inom socialpsykiatrin 

• Antalet ungdomar minskar och inga nya kommer, vi avser att avveckla 

verksamheter under 2020 om inget annat sker. 

Funktionsstöd 

• Kostnadssänkande åtgärder vidtas - genomlysning och analys av behovet av 

boendeplatser för eventuell minskning pågår 

• Utredning pågår om att lägga kommunens verkställighet av personlig assistans 

på entreprenad. Analys av effekten och konsekvensen för brukare, personal 

och vilken ekonomisk vinst det ger. 

• Avgifter ses över för SOL-insatser såsom boendestöd, ledsagning och 

kontaktperson. 
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§ 210 Dnr KS 283/2019 

 

Svar på remiss - Förbättrat skydd för totalförsvaret (SOU 
2019:34)  

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att anta yttrandet som sitt eget. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Regeringen beslutade den 23 mars 2017 att tillsätta en parlamentarisk kommitté med 

uppdrag att se över vissa frågor i regelverket som syftar till att skydda Sveriges 

totalförsvarsverksamhet. Kommittén har lämnat sin slutrapport. Sollefteå kommun har fått 

möjlighet att komma med synpunkter på förslagen från kommittén. Yttrandet är framtaget 

av ansvarig handläggare i samråd med närmaste chef och fysisk planerare vid Plan- och 

byggkontoret. 

Som en del i ett stärkt totalförsvar har regeringen i den nationella säkerhetsstrategin 

aviserat en översyn av vilka författningsändringar som kan behöva göras för att bättre 

tillgodose statens behov av att kunna värna totalförsvarets intressen på olika områden i 

samhället. 

Uppdraget för kommittén har varit att kartlägga det befintliga regelverket för 

totalförsvaret och bedöma om ansvarsförhållandet mellan staten, kommunerna och 

enskilda är tydligt och lämpligt reglerat. I kommitténs uppdrag ingår också att bedöma 

om åtgärder behöver vidtas för att åstadkomma ett ökat skydd för totalförsvaret vid 

överlåtelser och upplåtelser av vissa fastigheter och infrastrukturer av väsentligt intresse 

för totalförsvaret. 

 

Utredningens förslag 

1. Ett statligt kontrollsystem införs med möjlighet för staten att granska och ytterst 

villkora eller förbjuda överlåtelser och upplåtelser av utpekad egendom som är av 

väsentligt intresse för totalförsvaret. Det gäller hamnar, flygplatser och fastigheter 

i områden med geografiska förhållanden av väsentlig betydelse för det militära 

försvaret. Det införs också ett krav på att fysiskt skyddade anläggningar som 

inrättats för behov inom civilt försvar endast får avvecklas, överlåtas eller upplåtas 

av en kommun eller ett landsting efter medgivande från staten. 

2. Det införs en generell uttrycklig skyldighet i lag för kommuner och landsting att 

beakta totalförsvarets krav i sin verksamhet. 

3. Staten genom länsstyrelsen ges en utökad möjlighet att tillvarata totalförsvarets 

intressen i den fysiska planeringsprocessen. 
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Förvaltningens bedömning 

Sollefteå kommun är positiva till att Totalförsvaret stärks och vill bidra till en sådan 

förstärkning. Sollefteå kommun ser det positivt att regelverket för 

totalförsvarsplaneringen ses över genom denna och andra utredningar. Förslagen bedöms 

vara relevanta och nödvändiga. Sollefteå kommun ställer sig positiva till att förslagen 

genomförs men lämnar nedanstående synpunkter på förslagen. 

 

1. Kostnader som tillkommer kommuner och regioner som förhindras att avyttra 

eller avveckla anläggningar som inrättats för behov för det civila försvaret 

behöver också ersättas lika eller liknande som privata ägare. Fastighetsägaren, 

oavsett den är offentlig eller privat, som inte har behov av anläggningen och avser 

avveckla eller sälja den skall inte behöva belastas drift och underhållskostnader. 

Kostnaderna måste kompenseras på ett relevant sätt via kostnadsersättningar från 

staten om de förhindrar försäljning eller avyttring. 

2. Kommunernas skyldigheter att beakta totalförsvarets behov enligt förslaget om ny 

lydelse i Lag (2006:544) om kommuners och landstings åtgärder inför och vid 

extraordinära händelser i fredstid och höjd beredskap behöver kompenseras även 

om utredningen anser annorlunda. Den nya skrivningen och framförallt den 

praktiska tillämpningen av nuvarande och föreslagen laglydelse innebär ökad 

arbetsbörda för samtliga kommuner för att öka kunskap och förmåga att 

systematiskt och likvärdigt över landet beakta totalförsvarets behov. Ersättningen 

till kommunerna för åtgärder enligt Lag (2006:544) om kommuners och landstings 

åtgärder inför och vid extraordinära händelser i fredstid och höjd beredskap 

behöver därför ökas generellt och kompletteras med en uppdaterad 

överenskommelse mellan staten och kommuner/regioner om hur ersättningen skall 

utformas, användas och följas upp. Användningsområdet för ersättningen behöver 

vara brett för att möjliggöra lokalt anpassade satsningar i dialog mellan kommun 

och länsstyrelse. Ett system med särskild hantering av större investeringar behöver 

utarbetas så att investeringar kan göras även i fast egendom och nybyggnationer. 

Exempelvis borde delfinansiering av idrottshall som förläggs i bergrum för 

användning som skyddsrum eller annan relevant krigsanvändning vara möjlig med 

”civilt försvar” pengar om behov finns för både freds- och krigstid. 

3. Vid framtagande av översiktsplaner och detaljplaner sker alltid samråd med 

länsstyrelsen. Vid dessa samråd bevakar länsstyrelsen att de statliga intressena 

tillgodoses i den kommunala planeringen. Vid dessa samråd är det lämpligt att 

även bevaka totalförsvarets intressen i den kommunala planeringen.  

 

Gällande kommunens handläggning av bygglov, rivningslov, marklov och 

förhandsbesked finns idag inget krav på samråd med länsstyrelsen. För att 
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kommunen vid lovprövningar ska kunna ta ställning till eventuell påverkan på 

totalförsvarets intressen krävs att länsstyrelsen anger inom vilka geografiska 

områden där beslut i ärenden ska samrådas med hänsyn till dessa intressen. 

 

Generellt så behöver införandet av förslagen göras på ett strukturerat och systematiskt sätt 

där definitioner av totalförsvarets behov, utformning och planering av informations- och 

utbildningsinsatser samt tydliga och väl förankrade överenskommelser om processer och 

ersättningar arbetas fram av relevanta aktörer, MSB, Länsstyrelserna, SKL med flera. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Utredningen innehåller inga detaljerade kostnadsbeskrivningar som direkt kan påvisa 

kommande kostnader för Sollefteå kommun. Om förslagen genomförs kan kostnaderna 

både öka och minska beroende på hur ersättning för tillkommande uppgifter att beakta 

totalförsvarets behov kompenseras från staten till kommunerna. 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Förbättrat skydd för totalförsvaret SOU 2019:34 

Lag (2006:544) om kommuners och landstings åtgärder inför och vid extraordinära 

händelser i fredstid och höjd beredskap 

Överenskommelse om kommunernas krisberedskap 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslås anta yttrandet som sitt eget. 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

Att anta yttrandet som sitt eget. 

 

https://www.regeringen.se/rattsliga-dokument/statens-offentliga-utredningar/2019/06/sou-201934/
https://www.riksdagen.se/sv/dokument-lagar/dokument/svensk-forfattningssamling/lag-2006544-om-kommuners-och-landstings_sfs-2006-544
https://www.riksdagen.se/sv/dokument-lagar/dokument/svensk-forfattningssamling/lag-2006544-om-kommuners-och-landstings_sfs-2006-544
https://www.msb.se/Upload/Forebyggande/Krisberedskap/Anslag_2_%204_Krisberedskap/Kommun/%c3%96verenskommelse%20%20om%20kommunernas%20krisberedskap.pdf
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§ 211 Dnr KS 311/2019 

 

Förändring konsumentdelegationen 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta  

 

att avveckla konsumentdelegationen.   

 

Information 

Anna-Sofia Kulluvaara, Kommunchef, informerar om bakgrund för ärendet samt den 

bedömning som gjorts. Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Ärendebeskrivning 

Konsumentfrågorna har politiskt i Sollefteå kommun historiskt hanterats först som 

konsumentkommitté 1975, sedan som konsumentutskott och sedan som 

konsumentnämnd. Redan 2002 beslutade dock fullmäktige att konsumentnämnden skulle 

upphöra och dess frågor överföras till andra nämnder. Dock beslutades att en 

konsumentdelegation skulle inrättas, bland annat för att öka demokratin i fullmäktige. 

 

Den 24/2 2014 beslutade kommunfullmäktige i Sollefteå om en ny politisk organisation 

med start från den första januari 2015. Kommunen valde då att avskaffa facknämnderna 

och inrätta fullmäktigeberedningar och styrelseutskott. Hösten 2017 tillsattes en 

parlamentarisk grupp för att se över den politisk organisationen mandatperioden  

2014-2018. 

 

Den parlamentariska gruppen och förvaltningsledningen kom överens om att den 

organisationsform som valdes inför mandatperioden 2011-2014 skulle gälla även för den 

nästkommande mandatperioden, med undantag för några smärre justeringar.  

Vid sammanträdet 2018-06-25, § 68, beslutade fullmäktige att godkänna den 

parlamentariska gruppens slutsatser, men lade till en punkt om att hela den politiska 

organisationen ska utredas. Som ett led i detta, samt pga det rådande stränga ekonomiska 

läget för kommunen, kommer en kontinuerlig översyn att ske under mandatperioden.  

 

Förvaltningens bedömning 

Konsumentrådgivning är för kommuner en frivillig verksamhet som idag bedrivs med en 

halvtidstjänst på tjänstemannasidan. Som ett led i de besparingarsåtgärder som 

kommunen genomför i år är arbetsgivarens beslutsavsikt att avveckla den 

halvtidstjänsten. Trenden nationellt är också att kommunerna drar ned på 

konsumentvägledningen. Delvis pga besparingskrav, men också på grund av 

digitalisering, bland annat med tjänster som Hallå konsument. 
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Den politiska delen av konsumentrådgivningen, alltså konsumentdelegationen, kostar  

cirka 90 000 kronor per år och har de senaste åren främst fungerat som en styrgrupp för 

kommunens fair-tradearbete. Därutöver bedriver delegationen ett visst upplysande arbete 

ute bland medborgarna. 

 

Bedömningen blir att kommunen inte kan hålla sig med en så stor politisk delegation i 

förhållande till det arbete som faktiskt bedrivs på konsumentrådgivningssidan. Efter 

kontakter med Konsumentvägledarnas förening och Konsumentverket framgår det att 

knappt 10 av Sveriges 290 kommuner har en politisk nämnd/delegation kopplad specifikt 

till konsumentfrågorna. 

 

Funktionen som styrgrupp för fair-trade, som för övrigt fungerat väl och visat sig 

kompetent, bör kunna hanteras i någon annan form. Konsumentdelegationen har haft få 

traditionella beslutsärenden på sin dagordning, men det ärenden och informationspunkter 

som förekommit skulle kunna hanteras av utskottet för samhällsutveckling, som redan har 

ansvaret för närliggande näringslivs- och utvecklingsfrågor. 

 

Om planerna på ett landsbygdsråd blir verklighet skulle en del av 

konsumentdelegationens ärenden med fördel överföras dit. 

 

Ekonomiska konsekvenser  
En besparing på cirka 90 000 kronor per år. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Fredrik Granholm, KS 311/2019-1 

Nämndsorganisation 2003 – dnr: 203/2001 

Utvärdering av Hallå konsument, slutrapport till regeringen 2017:6 

Översyn nämndsorganisation 2015-2018 – dnr KS/191/2018 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att avveckla 

konsumentdelegationen.   

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta  

 

att avveckla konsumentdelegationen.   
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§ 212 Dnr KS 298/2017 

 

Minnessten för veteraner    

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att avsätta 30 000 kronor från ID 81 256 för ändamålet.  

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Våren 2018 behandlade Sollefteå kommun ett medborgarförslag gällande uppsättandet av 

en minnessten för veteraner. Medborgarförslaget ansågs besvarat då frågan skulle beredas 

tillsammans med Veteranföreningen och en kostnadsberäkning skulle tas fram för stenens 

uppförande.  

 

Förvaltningen har nu tagit fram ett kostnadsförslag och tillsammans med 

Veteranföreningen kommit överens om minnesstenens utformning och placering. 

Kostnaden beräknas till ca 30 000 kronor och att stenen placeras på kommunens mark 

längs Ingrid Thulins-stig.  

 

Förvaltningens bedömning 

Sollefteå kommun har en stolt tradition som regementsstad och här finns ett stort antal 

veteraner som gjort viktiga insatser för fred och säkerhet. I Sollefteå kommun finns också 

en aktiv veteranförening. Runtom i Sverige har veteranernas insatser och situation 

uppmärksammats de senaste åren och den 29 maj Veterandagen är en officiell flaggdag.  

Förvaltningen anser också att satsningen ligger i linje med Sollefteå kommuns ambitioner 

med att åter blir en regementsstad.  

Försvarsmaktens definition av veteran är en person som gjort insatser internationellt eller 

nationellt, med eller utan vapen.  

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
30 000 kronor ska avsättas från potten särskilda satsningar ID 81 256. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår kommunstyrelsen att avsätta 30 000 kronor från ID 81 256 för 

ändamålet.  

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen besluta 

 

att avsätta 30 000 kronor från ID 81 256 för ändamålet.  

Skicka till – Ansvarig handläggare, Veteranföreningen 
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§ 213 Dnr KS 151/2018 

 

Svar medborgarförslag - Handikappbrygga Hågestabron 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses besvarat 

 

Ärendebeskrivning 

Ett medborgarförslag har inkommit där förslagsställaren vill att kommunen ska bygga en 

handikappanpassad brygga uppströms Hågestabron. 
        

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen har varit i kontakt med förslagsställaren och informerat om hur övriga 

Handikapp bryggor i kommunen kommit till stånd enligt nedan. 

 

Varje fiskevårdsområde ansvarar och utvecklar sin verksamhet till detta får man ett bidrag 

av kommunen. Fiskevårdsområdena har förutom grundbidraget möjligheter att söka 

pengar för speciella satsningar. Andra möjlighet till bidrag för föreningarna finns även att 

söka så som bygdemedel. 

 

Förvaltningen har haft dialog med förslagsställaren i ärendet och enligt uppgift ska han 

haft kontakt med Sollefteå fiskevårdsområde. I samband med detta har förvaltningen varit 

i kontakt med ordföranden i Sollefteå fiskevårdsområde och informerat honom om 

ärendet. 

 

Förvaltningen anser att medborgarförslaget är besvarat med hänvisning till ovanstående 

kontakt med föreslagställaren och aktuellt fiskevårdsområde. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Medborgarförslaget anses besvarat 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind  – KS 151/2018-7 

Medborgarförslag – KS 151/2018-1 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses besvarat 
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§ 214 Dnr KS 312/2019 

 

Prisjustering för åkpass och hyra av utrustning i Hallstabacken 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- förvaltningens förslag till prisjusteringar för åkpass och hyra av utrustning i 

Hallstabacken antas att gälla från och med vintersäsongen 2019/2020. 

 

- från och med 2020 görs en årlig indexuppräkning av taxorna för Hallstabacken 

enligt Konsumentprisindex (KPI), justerade till närmaste 10:-tal.  

  

Ärendebeskrivning 

Priserna för åkpass och hyra av utrustning i Hallstabacken har inte justerats under de 

senaste fem åren.  

 

Förvaltningens bedömning 

Utifrån en kontroll av likvärdiga Alpina anläggningar ligger priserna i Hallstabacken 

lägre och behöver justeras. Förvaltningen föreslår därför nya priser att gälla från och med 

vintersäsongen 2019/2020. 

   

Förvaltningens förslag till beslut 

Anta föreslagen prislista. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind- KS 312/2019-1 

Förslag till nya priser Hallsta Alpina – KS 312/2019-2 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- förvaltningens förslag till prisjusteringar för åkpass och hyra av utrustning i 

Hallstabacken antas att gälla från och med vintersäsongen 2019/2020. 

 

- från och med 2020 görs en årlig indexuppräkning av taxorna för Hallstabacken 

enligt Konsumentprisindex (KPI), justerade till närmaste 10:-tal.  
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§ 215 Dnr KS 342/2018 

 

Svar medborgarförslag - Mötesplats för ungdomar i centrala 
Sollefteå 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses besvarat. 

 

Ärendebeskrivning 

Föreslagställaren vill att kommunen skapar en mötesplats för ungdomar i centrala 

Sollefteå, i en modernare byggnad än Hullsta gård med såväl aktiviteter som ett ställe där 

man kan ”hänga” på en cafeteria. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen har via Ungdomsenheten varit i kontakt med föreslagställaren och bokat 

möte men denna har uteblivit. Förvaltningen har dock pratat med föreslagställaren på 

telefon. Förvaltningens bedömning är att det som står i medborgarförslaget till stora delar 

överensstämmer med det vi har förverkligat på Hullsta gård, framför allt genom Ungdom-

senheten och Kulturskolan.  

 

Från och med denna termin kommer Hullsta Gård att ha öppet alla dagar i samband med 

skolslut där vi erbjuder aktiviteter men även bara ”häng” och fika. 

Vi bedömer det inte som rimligt att uppföra en ny byggnad för detta ändamål i centrala 

Sollefteå.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Medborgarförslaget anses besvarat. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind – KS 342/2019-3 

Medborgarförslag – KS 342/2019-1 

  

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses besvarat. 
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§ 216 Dnr KS 86/2019 

 

Svar medborgarförslag - Utökning av busslinje 45 upp 
till Hallstaberget på fredagar 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget avslås 

 

Ärendebeskrivning 

2019-02-11 inkom ett medborgarförslag som lyder följande: 

 

…” mitt förslag till kommunen är att (åtminstone till att börja med), utöka turlistan för 45. 

Utökningen skulle införas på fredagar. Från och med linjens nuvarande sista tur, så utökas 

den med att gå upp till Hallstaberget. Bussen skulle därefter gå den turen fram till ex. vis 

21.00. 

 

Anledningen till detta förslag är, att ett stort antal människor besöker Hallstaberget och 

hotellet från ca 17.30 och framöver kvällen. Denna förändring skulle medföra att boende 

från hela Skedomsmon-området, Remsle, centrala stan och Prästbordområdet kan på ett 

miljövänligt sätt ta sig upp på berget. Även boende på hotellet eller andra besökare an åka 

kollektivt från Hallstaberget och ner på stan. 

 

Om resultatet av förslaget faller väl ut, anser jag att turen kan genomföras, under tex vissa         

tider på lördagar. 

 

Jag tycker att Hallstaberget är ett fantastiskt rekreationsområde, inte bara för 

idrottsutövare, utan för alla människor i Sollefteå. Många av dessa medborgare har inte 

tillgång till bil, och därför förhindrade att besöka området.”  

 

Förvaltningens bedömning 

Förlängning fredagar:  

Medborgarförslaget vill se en förlängning av turlistan under fredagen, efter sista tur, 

under tiden 17 30- 21 00 och med slutdestinationer Hallstaberget. 

Förvaltningen förstår den goda meningen med att underlätta både för Sollefteåbor och 

besökare att nå Hallstaberget under fredagskvällar. 

Förvaltningen ser dock inte att syftet med utökade turer överensstämmer med kollektiv-

trafikens syfte. En utökad linje fredagvällar kan ses som stödjande av Hallstabergets 

hotell och restaurang. 

 

Kollektivtrafik lördagar:  
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Medborgarförslaget anger också att om resultatet av förslaget faller väl ut, kan turen 

genomföras, under tex vissa tider på lördagar.  

Om kollektivtrafiken införs under kvällstid på lördagar anser förvaltningen även där att 

syftet med utökade turer inte överensstämmer med kollektivtrafikens syfte. 

 

Kollektivtrafik till fantastiskt rekreationsområde:  

Medborgarförslaget avslutar med att Hallstaberget är ett fantastiskt rekreationsområde, 

inte bara för idrottsutövare, utan för alla människor i Sollefteå. Många av dessa 

medborgare har inte tillgång till bil, och därför förhindrade att besöka området. 

 

I det syftet anser förvaltningen att det finns en öppning för ett försök med bussturer som 

exempelvis ansluter till slalombacken under ett antal kvällar och helger under vinter-

perioden. 

 

Ett upplägg att pröva kan vara att, under förutsättningen i samband med annan trafik, 

erbjuda turer under fyra kvällar per vecka samt någon helg under februari-mars-april 

Turen enligt linje 45s dragning. Kostnaden för kommunen skulle bli ca 30 000-40 000 

kronor.   

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen lämnar inget förslag till beslut 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Ulla Ullstein  – KS 86/2019-3   

Medborgarförslag  – KS 86/2019-1 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget avslås 
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§ 217 Dnr KS 266/2018 

 

Svar medborgarförslag - Stadsbussarna som ej är i trafik  
under juli månad 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses besvarat 

 

Ärendebeskrivning 

Ett medborgarförslag som inkom 2018-08-10 lyder enligt följande: 

  

” Jag tycker att bussarna skall gå i JULI månad. Hur skall pensionärer som ej har bil eller 

färdtjänst förflytta sig? 

Pensionen är så dålig så man har inte råd att åka taxi. Måste man till sjukhuset 300:- 

Kvantum 400:-, Coop 300:-, Apoteket 300:-, Det kan bli 1 000:- - 2 000:- i månaden. 

Har pratat med andra kommuner. Där går bussarna som vanligt….” 

 

Förvaltningens bedömning 

Företrädare för Kollektivtrafikmyndigheten samt företrädare för Regionen har vid ett 

besök i kommunen 2019-08-06 utlovat en dialog om framtidens kollektivtrafik under 

innevarande år. Förvaltningen ser hoppfullt på denna genomlysning och dialog inför 

framtidens kollektivtrafik och hänskjuter behov av kollektivtrafik i tätorten och landsbygd 

till denna dialog.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att frågan hänskjuts till den utlovade dialogen under innevarande år 

mellan företrädare för Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrlands län, företrädare för 

Region Västernorrland och Sollefteå kommun med syfte att dra upp riktlinjer för 

framtidens kollektivtrafik både i tätort och på landsbygd.    

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Ulla Ullstein – KS 266/2018-3 

Medborgarförslag – KS 266/2018-1 

  

 Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att 

- medborgarförslaget anses besvarat 
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§ 218 Dnr KS 98/2019 

 

Svar motion - En spark framåt 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- motionen avslås. 

 

Reservation 

John Åberg (S), Åsa Sjödén (S), Tommy Svensson (S), Stina Holmberg (S), Mikael 

Sjölund (S), Lillemor Edholm (S) reserverar sig till förmån för eget beslut. 

 

Ärendebeskrivning 

Motionären föreslår att kommunen utreder om det är möjligt att sanda endast halva gång-

vägar för att lämna en halva till snöglidande åkdon. 

 

Detta för att underlätta för äldre, som vintertid byter ut sin rollator och sina kryckkäppar 

till en sparkstötting. Även småbarnsföräldrar som fraktar sina barn längs gångvägar i 

pulkor, bobbar och sparkstöttingar skulle ha nytta av detta. 

 

Motionären gör en jämförelse med att det sommartid finns tydliga anvisningar om att 

halva banan är för cyklar och halva för fotgängare och anser att denna uppdelning även 

borde kunna gälla vintertid och att det som ett led i att bli Sveriges friluftskommun, borde 

vara ett attraktivt beslut. 

 

Förvaltningens bedömning 

Kommunen har ett ansvar att halkbekämpa gång- och cykelbanor för att minimera risken 

att någon halkar och skadar sig. Motionen är inte genomförbar med hänvisning till risken 

att halkolyckor kan ske och att kommunen då kan bli skadeståndsskyldig.  

Vid möten kan gående och cyklister tvingas ut på den osandade delen. Efter ett snöfall är 

det svårt att veta på vilken sida sandstråket finns, vilket också är en risk. Detta medför att 

hela gångbanans bredd måste sandas. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Motionen avslås 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Nils Modin – KS 98/2019-3 

Motion, Stina Holmberg – KS 98/2019-1 
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Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta att: 

- motionen avslås 

 

Förslag till beslut på mötet 

Stina Holmberg (S) med biträde av Åsa Sjödén (S) föreslår bifall till motionen. 

 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår avslag till motionen. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta enligt Stina Holmberg (S) förslag om bifall eller enligt 

Birgitta Häggkvist (VI) förslag om avslag. 

 

Finner att Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige att motionen avslås. 
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§ 219 Dnr 15/2019 

 

Delårsbokslut 2019-08-31 med prognos 2019-12-31 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige fullmäktige besluta 

 

Godkänna delårsbokslutet för årets åtta första månader samt prognos för ekonomiskt 

utfall 2019.  

 

Uppdra till verksamheterna med negativa budgetavvikelser att vidta åtgärder för att 

komma i anslagen budgetram. Samt uppmana samtliga verksamheter att se över kostnader 

och intäkter så att kommunen får budgeten i balans. 

 

Information 

Niklas Nordén, Ekonomichef, informerar om delårsbokslutet samt budget kontra prognos 

för 2019. 

Befolkningen har minskat med 198 personer och den öppen arbetslöshet är 4,3 %. 

Budgetavräkning per verksamhet samt investeringsredovisning föredras. 

 

Ärendebeskrivning 

Delårsbokslut har upprättats för perioden januari till och med augusti 2019. Resultatet per 

sista augusti är 41,1 mnkr att jämföra med 26,4 mnkr vid motsvarande period 2018.  

 

Prognos för helåret 2019 bedöms till minus 3,8 mnkr vilket är 13,8 mnkr sämre än 

budget. Verksamheterna visar kraftigt negativa resultat vilket till stor del motverkas av 

Sollefteåforsen, minskad avsättning för deponier samt positivt finansnetto till följd av 

ändrad redovisningsprincip. 

 

Redovisningsprinciperna har förändrats till följd av ny kommunal redovisningslag 

(LKBR) som gäller från 1/1-2019. Detta innebär att resultat och balansräkning har räknats 

om avseende utfallet 2018. Det som påverkats är värderingen av finansiella omsättnings- 

samt anläggningstillgångar. Per augusti förbättras fjolårets resultat från 26,4 mnkr till 

28,2 mnkr och per helåret försämras resultatet från -13,7 mnkr till -16,5. I 

förvaltningsberättelsen kommenteras avvikelserna mot föregående år mot de siffror som 

fastställts politiskt. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Niklas Nordén, KS 15/2019-15 

Delårsbokslut januari-augusti 2019, KS 15/2019-16 
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Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta att godkänna delårsbokslutet för 

årets åtta första månader samt prognos för ekonomiskt utfall 2019.  

 
Förslag till beslut på mötet 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår följande tillägg ”Att uppdra till verksamheterna med 

negativa budgetavvikelser att vidta åtgärder för att komma i anslagen budgetram. Samt 

uppmana samtliga verksamheter att se över kostnader och intäkter så att kommunen får 

budgeten i balans.” 

 
Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige att beslutar enligt förvaltningens förslag med tillägg från Birgitta 

Häggkvist (VI). 

Finner så. 
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§ 220 Dnr 325/2019 

 

Önskemål om att förvärva mark, en del av kommunägda skogen 
Junsele Krånge 44:1, område Kåtabyn 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att utreda frågan vidare och verka för en utveckling av området.   

 

Information 

Niklas Nordén, Ekonomichef, informerar om ärendet och de utredningar som krävs för att 

kunna fatta beslut om försäljning. Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Ärendebeskrivning 

Jocke Smålänning AB Norderåsen 170 836 93 Häggenås har via skrivelse till kommunen 

2019-09-23 önskemål om att få förvärva del av kommunägda skogen Junsele 44:1 för att 

kunna utveckla verksamheten vid Kåtabyn. 

Kåtabyn ska rustas upp och en skjutbana ska anläggas för kulvapen klass 1 80 meter och 

en lerduvebana där den numera förfallna höghöjdsbanan är belägen. 

Med skrivelsen följer en karta med benämning Alternativ 1 

 
 

KARTA ur skrivelsen till kommunen sid 2 
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KARTA ur skrivelsen till kommunen sid 2 

 

Området i och runt Kåtabyn ligger på den sk kommunägda skogen, skog som ägs av 

Sollefteå kommun och ingår i dess skogsbruksplan. 

 

Enligt nuvarande Delegeringsordning för kommunstyrelsen ingår ärendetypen i 

Fastighetsrättsliga frågor inklusive kommunskogen och hanteras av kommunstyrelsens 

allmänna utskott. 
 

Kåtabyn med omgivande mark ligger på Junsele Krånge 44:1 skifte 28 
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Skifte 28 omfattar totalt ca 37,8 ha skogsmark.  

 

Skiftet består av 11 bestånd och inkluderande mark för slalombacke.  

 

Unikt för skiftet är bestånd 9 (vitt område med röda prickar) 4,2 ha Naturvård. 

Rekommendationen i Grön plan skogsbruksplanen är:                                                           

-Ingen åtgärd i avdelningen- inte påverka beståndets fortsatta naturliga utveckling (intern 

beståndsdynamik). Undvika även avverkning i dess omedelbara närhet. Om möjligt skapa 

en skyddszon runt branten.  

En avverkning är därför troligen inget som godkänns av Skogsstyrelsen. 

Underlag om skogsskiftet härrör från Grön plan årsskiftet 2008/2009 samt Laserscanning 

2016 baserad på bilder från 2012. 

Ny skogsbruksplanering pågår under 2019 och 2020 och färdigställs senast november 

2020. 

Det finns ingen värdering av skiftet idag. 

 

Om försäljning genomförs ansvarar köparen för ansökan om lantmäteriförrättning och 

kostnaderna för lantmäteriförrättningen. 

 

Det område som fram till 1/6-2018 arrenderades av Kåtabyn avser 3,3 ha av skifte 28. 

Idag saknas arrendeavtal. 

 

 



    

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2019-10-08 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

27 (35) 

 
Bild på Kåtabyns tidigare anläggningsarrende. 

 

Förvaltningens bedömning 

Den kommunägda skogen i Sollefteå kommun omfattar idag ca 7 400 ha produktiv 

skogsmark. 

 

I Riktlinjer för ägande, skötsel och förvaltning av den kommunägda skogen 2012 – 2019 

fastställd av fullmäktige 2012-02-27 § 11 anges; 

 
Övergripande verksamhetsmål 

- Äga skog, bibehålla och om möjligt återskapa ursprunglig areal för brukningsenheten 

- Sköta och förvalta skogen effektivt och ansvarsfullt, ta tillvara allsidiga värden 

- Arbeta för god tillgång på värdefull skogsråvara 

- Arbeta för en rik skogsmiljö 

- Bidra till ekonomi i balans samt utveckling av kommunen. Jämn och god avkastning 

(avkastningskrav jämförbart med liknande skogsinnehav) 

- Arbeta i enlighet med ett miljöcertifierat skogsbruk 

- Den kommunägda skogen ska vara en allsidig resurs för bland annat för 

rehabiliterande- och sysselsättningsskapande samt besöksnäringsfrämjande åtgärder 

 

All kommunägd skog finns samlad i en sk brukningsenhet. Vid beräkning av möjlig 

föryngringsavverkning per år baseras det bla på areal och virkesvolym. Vid försäljning av 

kommunägd skog minskar denna bas och möjligheterna till framtida uttag och avkastning. 

 

En eventuell försäljning av en del av kommunägda skogen ska ske till marknadsmässigt 

pris. Detta pris fås genom värdering av oberoende exempelvis Skogsstyrelsen. 

 

Idag föreligger inget arrende då detta sades upp av Wild West Adventure i samband 

försäljning av anläggningen till Bourbon Corner 1/6-2018. Det har arbetats på ett nytt 
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arrendeavtal/köpeavtal men detta är inte färdigställt och undertecknat. Tidigare arrende 

uppgick till 1000 kr årligen med justering enligt KPI. 

 

Fortsatt att utreda; 

- I Jocke Smålännings skrivelse ”ber undertecknad om att få köpa mark av Sollefteå 

kommun, det område som idag har arrenderats av Kåtabyn i Junsele. Det område 

som önskas förvärvas är betydligt större än det område som tidigare arrenderats, 

det avsåg ett mindre område på 3,3 ha runt och i direkt anslutning till 

Hamptjärnen. 

- Inom skiftet finns skidbacken samt motions-/skidspår. Det finns behov av att 

säkerställa att dessa aktiviteter inte påverkar varandra.  

- Påverkas vattentillförseln från Hamptjärn till djurparken av denna blivande 

verksamhet? 

- Det finns ingen idag som har upplåtelse av jakt på skifte 28. Anledningen är 

närhet till skidbacken och ett behov av att samordna diskutera en upplåtelse med 

omgivande markägare. 

- I samband med Sollefteå Kommuns förvärv av campingen i Junsele så bedömdes 

att den förvärvade fastigheten för campingen skulle slås samman med skidbacken. 

Denna fastighetsreglering är ännu inte avslutad. 

- Skjutbanans föreslagna plats ligger på eller gränsar till ett område avsatt för 

Naturvård. Möjlighet att anlägga skjutbana där behöver kontrolleras med 

Skogsstyrelsen.  

- Förvärvstillstånd enligt Jordförvaltningslagen 1970:230 krävs. 

 

Det är intressant att Jocke Smålänning, som är känd i alla jaktkretsar, avser att utveckla 

Kåtabyn. Förvaltningen ser positivt på en utveckling av området och föreslår att beslut tas 

om att fortsätta utreda ärendet.  

 
Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Niklas Nordén, KS 325/2019-2 

Framställan om köp, KS 325/2019-1 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår Kommunstyrelsens allmänna utskott föreslå Kommunstyrelsen 

besluta att utreda frågan vidare och verka för en utveckling av området.   
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§ 221 Dnr 347/2019 

 

Förfrågan om att ställa sig bakom skrivelse rörande Vojmsjöns 
reglering 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att ställa sig bakom skrivelsen. 

 

Reservation 

John Åberg (S), Åsa Sjödén (S), Tommy Svensson (S), Stina Holmberg (S), Mikael 

Sjölund (S), Lillemor Edholm (S) reserverar sig till förmån för eget förslag. 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå kommun har tidigare samarbetat med Vilhelmina Model Forest. Våra älvar har 

kartlagts och resonemang kring den biologiska mångfalden och fiskvandring har förts. 

 

Sollefteå kommun har fått förfrågan om att ställa sig bakom bifogad skrivelse. 

Kommunstyrelsen har att ta ställning till huruvida vi avser att göra så eller ej. 

 

Beslutsunderlag 

Skrivelse Johan Andersson KS 347/2019-1 

Skrivelse Lennart Nordström KS 347/2019-1 

 

Förslag till beslut på mötet 

Åsa Sjödén (S) föreslår att Kommunstyrelsen inte ska ställa sig bakom skrivelsen. 

 

Ulf Breitholtz (V) föreslår att Kommunstyrelsen ska ställa sig bakom skrivelsen. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) ställer frågan om Kommunstyrelsen beslutar enligt 

förslag från Åsa Sjödén (S) eller bifall till skrivelsen enligt Ulf Breitholtz (V).  

Finner att Kommunstyrelsen beslutar att ställa sig bakom skrivelsen. 
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§ 222 Dnr KS 8/2019 
 

Delgivningar 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att delgivningarna noteras och läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Följande handlingar har lämnats till kommunstyrelsen för delgivning. 

 

• Din tur – protokoll förbundsdirektionens sammanträde 2019-09-20 

• Norrskog – medlemsinformation angående avveckling sågverket Östavall och satsning i 

Hissmofors samt sammanslagning Norrskog och Norra. 

• Skolinspektionens beslut – Ansökan om huvudman Jensen gymnasium Sundsvall 

• Länsstyrelsens bidragsbeslut – Kulturmiljöer. Framtagande av program 

• Beslut om nya lokala trafikföreskrifter väg 951, Långsele kyrka. 

• Planerad upprustning av järnvägssträckan Långsele – Västeraspby. 

• Jävsnämnden beslut nr 31. Avloppsvatten Sollefteå forsens AB, 

• Transportstyrelsen, Hastighetsbegränsning riksväg 87. 

• Sorgetack Akademi Norr 

• Regeringen - Statsbidrag kommuner i glesbygd. 

• Möjlighet till ytterligare yttrande Laglighetsprövning – Mötesplats Näsåker. 

• Skrivelse till Infrastrukturminister Tomas Eneroth angående vägbelysning riksväg 90. 

• Länsstyrelsen – Avslag ansökan om hastighetsbegränsning Slalomvägen Junsele. 

• Skrivelse till Migrationsverket gällande kommande lokaliseringsplan. 
o Svar från Migrationsverket. 

• Jävsnämnden nr 30-34, 42 
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§ 223 Dnr KS/7/2019 

 

Delegeringsbeslut 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att delegeringsbesluten läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Till kommunstyrelsens sammanträde har följande delegationsbeslut lämnats för 

redovisning. 

 

- Kommunstyrelsen 
Datum  Ärendetyp  Beslut  Delegat  

2019-09-24 Bidrag PRO 

75 år 

14/2019 Johan Andersson 

 
- Utskottet för Vård och omsorg 
Beslut om bistånd enligt 4 kap. 1 § socialtjänstlagen 

Augusti/september 2019, delegat handläggare: 

- Hemtjänst                   

- Särskilt boende   

- Korttidsboende   

- Växelboende  

- Trygghetslarm   

- Dagverksamhet  

- särskilt/ordinärt boende 

 

Beslut om bistånd enligt SoL och LSS (vuxen/LSS, barn-unga-familj, 

försörjningsstöd) 

Bistånd enligt SoL och LSS – augusti/september 2019, delegat handläggare 

 

Beslut i individärenden i kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg 

190910 §165S, 190916 §§166S-175S, 190926 §§176S-189S 

 
Ansökan till förvaltningsrätten om vård LVU 

Övervägande placering SoL 

Omprövning av placering LVU 

Fortsatt placering LVU 

Övervägande LVU 
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Familjehemsutredning 

Övervägande fortsatt placering LVU 

Yttrande angående överklagan i Kammarrätten av Förvaltningsrättens dom 

Ersättning förlorad arbetsinkomst, familjehemsförälder 

Bistånd SoL fortsatt institutionsbehandling  

Delgivning domar 

Ansökan till förvaltningsrätten LVU 

Godkännande av familjehem 

Fortsatt placering LVU  

Ersättning förlorad arbetsinkomst, familjehemsförälder 

Ersättning förlorad arbetsinkomst, familjehemsförälder 

Fortsatt placering LVU 

Bistånd SoL placering stödboende 

Bistånd SoL förlängd institutionsbehandling 

Bistånd SoL förlängd institutionsbehandling 

Köp av boende SoL 

Delgivning handlingar 

Delgivning domar 

 

- Utskottet för Samhällsutveckling 
Miljö-, bygg- och livsmedelsärenden 

Dnr Datum Beskrivning 

KS-2019-1000 2019-08-12 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1001 2019-08-12 FÖRBUD 

KS-2019-1002 2019-08-12 STARTBESKED 

KS-2019-1004 2019-08-12 FÖRBUD 

KS-2019-1005 2019-08-13 STARTBESKED 

KS-2019-1006 2019-08-13 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1008 2019-08-13 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1009 2019-08-13 ANMÄLAN 

KS-2019-1010 2019-08-26 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2019-1011 2019-08-13 RÄTTIDSPRÖVNING 

KS-2019-1012 2019-08-13 RÄTTIDSPRÖVNING 

KS-2019-1013 2019-08-14 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1014 2019-08-15 BESLUT OM SERVERINGSTILLSTÅND 

KS-2019-1015 2019-08-14 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1016 2019-08-15 FÖRBUD 

KS-2019-1017 2019-08-15 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1018 2019-08-16 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1019 2019-08-15 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1021 2019-08-15 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1022 2019-08-22 BESLUT OM SERVERINGSTILLSTÅND 

KS-2019-1023 2019-08-15 ANMÄLAN 
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KS-2019-1024 2019-08-16 BEKRÄFTELSE PÅ MOTTAGEN ANMÄLAN OCH STARTBESKED 

KS-2019-1025 2019-08-16 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1026 2019-08-19 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-1027 2019-08-19 SLUTBESKED 

KS-2019-1028 2019-08-19 SLUTBESKED 

KS-2019-1029 2019-08-19 SLUTBESKED 

KS-2019-1030 2019-08-19 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1031 2019-08-19 INTYG OM REGISTRERING 

KS-2019-1032 2019-08-19 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1033 2019-08-19 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1034 2019-08-20 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-1035 2019-08-20 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-1036 2019-08-20 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1037 2019-08-21 ANSÖKAN 

KS-2019-1038 2019-08-20 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1039 2019-08-28 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1040 2019-08-21 INTERIMISTISKT SLUTBESKED 

KS-2019-1041 2019-08-21 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2019-1042 2019-08-21 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2019-1043 2019-08-21 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1044 2019-08-22 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1045 2019-08-21 BESLUT OM SERVERINGSTILLSTÅND 

KS-2019-1046 2019-08-23 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2019-1047 2019-08-22 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2019-1048 2019-08-22 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1049 2019-08-22 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2019-1050 2019-08-22 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2019-1051 2019-08-22 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1052 2019-08-22 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1053 2019-08-22 SLUTBESKED 

KS-2019-1054 2019-08-23 RÄTTIDSPRÖVNING 

KS-2019-1055 2019-08-23 FÖRBUD 

KS-2019-1056 2019-08-27 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1057 2019-08-23 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1058 2019-08-28 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1059 2019-08-26 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1060 2019-08-26 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1061 2019-08-26 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1062 2019-08-26 BESLUT 

KS-2019-1063 2019-08-27 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 
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KS-2019-1064 2019-08-27 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-1065 2019-08-27 STARTBESKED 

KS-2019-1066 2019-08-27 BESLUT 

KS-2019-1067 2019-08-28 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-1068 2019-08-28 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-1069 2019-08-28 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1070 2019-08-29 BESLUT OM FÖRHANDSBESKED 

KS-2019-1071 2019-08-28 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2019-1072 2019-08-28 BESLUT OM STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2019-1073 2019-08-28 BESLUT OM SERVERINGSTILLSTÅND 

KS-2019-1074 2019-08-28 BESLUT OM STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2019-1075 2019-08-28 INTYG OM REGISTRERING 

KS-2019-1076 2019-08-28 FÖRBUD 

KS-2019-1077 2019-08-28 SLUTBESKED 

KS-2019-1078 2019-08-19 BEGÄRAN OM KOMPLETTERING 

KS-2019-1080 2019-08-29 MILJÖSANKTIONSAVGIFT 

KS-2019-1081 2019-08-29 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2019-1082 2019-08-29 BESLUT OM STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2019-1084 2019-08-29 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-1085 2019-08-29 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2019-1086 2019-08-29 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2019-1087 2019-08-29 MILJÖSANKTIONSAVGIFT 

KS-2019-1088 2019-08-29 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2019-1092 2019-08-30 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-1093 2019-08-30 STARTBESKED 

KS-2019-471 2019-08-01 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-577 2019-08-28 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-978 2019-08-06 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2019-979 2019-08-02 BESLUT 

KS-2019-980 2019-08-05 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2019-983 2019-08-20 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-984 2019-08-07 BESLUT 

KS-2019-985 2019-08-07 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2019-986 2019-08-07 BESLUT 

KS-2019-987 2019-08-07 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2019-988 2019-08-08 INTYG OM REGISTRERING 

KS-2019-989 2019-08-08 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2019-990 2019-08-09 BESLUT OM STARNDSKYDDSDISPENS 

KS-2019-991 2019-08-09 SLUTBESKED 

KS-2019-992 2019-08-09 SLUTBESKED 
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KS-2019-993 2019-08-12 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-995 2019-08-12 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-996 2019-08-12 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-997 2019-08-12 RÄTTIDSPRÖVNING 

KS-2019-998 2019-08-12 FÖRELÄGGANDE 

KS-2019-999 2019-08-12 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

 
 

 


